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Protokół Nr VI.2015 

z obrad VI sesji Rady Gminy Baruchowo  

w dniu 19 marca 2015 r. 

 

              W dniu 19 marca 2015 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Baruchowo odbyły się 

obrady VI sesji Rady Gminy Baruchowo. 

 

              Zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym                   

(Dz. U. z 2013 r. poz. 594 z późn. zm.) sesję zwołał Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Jarosław Komorek. 

       1.  Otwarcie VI sesji Rady Gminy Baruchowo. 

Punktualnie o godzinie 13.00 otwarcia VI sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Baruchowo Pan Jarosław Komorek.  

Przewodniczący Rady Gminy powitał Wójta Gminy Baruchowo Pana Stanisława 

Sadowskiego, Zastępcę Wójta Pana Krzysztofa Grudzińskiego, Skarbnik Gminy Panią 

Mariolę Kurdubską oraz radnych gminy Baruchowo.  

 

  2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że obrady są 

prawomocne w podejmowaniu uchwał. W sesji uczestniczyło 14 radnych, nieobecny był Pan 

Arkadiusz Michalski, który usprawiedliwił swoją nieobecność. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Sekretarzem obrad została radna Pani  Małgorzata Gospodarowicz.  

 

               3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przed przedstawieniem porządku obrad odczytał wniosek 

Wójta Gminy z dnia 16.03.2015 r. o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział 

Terenowy w Bydgoszczy trzech lokali w miejscowości Zakrzewo Parcele. W związku z 

brakiem pytań do zgłoszonego wniosku, Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do 

głosowania nad jego przyjęciem (za przyjęciem wniosku – 14 głosów za, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 głosów. 

 

 



2 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał proponowany porządek obrad: 

1.  Otwarcie VI sesji Rady Gminy Baruchowo.   

 2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 3.  Przyjęcie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z poprzednich obrad. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały nr VI.37.2015 zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Baruchowo na rok 2015. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały nr VI.38.2015 zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

ujednoliconego tekstu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baruchowo na lata 2015-

2025 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały nr VI.39.2015 w sprawie funduszu sołeckiego na rok 

budżetowy 2016.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały nr VI.40.2015 w sprawie utworzenia odrębnego obwodu 

głosowania. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały nr VI.41.2015 w sprawie wystąpienia do Ministra 

Administracji i Cyfryzacji z wnioskiem o zniesienie lub ustalenie nazw miejscowości na 

terenie Gminy Baruchowo. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały nr VI.42.2015 w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

z mieszkańcami miejscowości Kłótno o zmianę nazwy miejscowości z Kłótno na Kłotno. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały nr VI.43.2015 w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania Dorzecza Zgłowiączki. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały nr VI.44.2015 w sprawie wyrażenia woli współtworzenia 

Lokalnej Strategii Rozwoju na lata 2014–2020 Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 

Dorzecza Zgłowiączki. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały nr VI.45.2015 w sprawie skargi P. K.K. na kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Baruchowie. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały nr VI.46.2015 zmieniającej uchwałę w sprawie poboru 

podatków rolnego, leśnego i od nieruchomości. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały nr VI.47.2015 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie od Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział Terenowy w Bydgoszczy trzech 

lokali w miejscowości Zakrzewo Parcele, gmina Baruchowo. 

16. Składanie interpelacji.  

17. Wolne wnioski i zapytania. 

18. Zakończenie obrad. 
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Radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad (za – 14 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 głosów). 

 

Ad.  4  Przyjęcie protokołu z poprzednich obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek poinformował, że protokół z obrad V 

sesji Rady Gminy Baruchowo był do wglądu w sekretariacie Urzędu i wyłożony bezpośrednio 

przed obradami. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych  o  zgłaszanie  uwag  i  pytań  

do protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu i opowiedzieli się za jego nieodczytywaniem. 

Za nieodczytywaniem Protokołu Nr V.2014 z obrad V sesji Rady Gminy Baruchowo z dnia 

13 lutego 2015 r. było 14 głosów, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Ad.  5 Rozpatrzenie projektu uchwały nr VI.37.2015 zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Baruchowo na rok 2015. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr 

VI.37.2015 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Baruchowo na rok 

2015.  

Projekt uchwały omówiła Pani Mariola Kurdubska Skarbnik Gminy. Projekt uchwały zakłada 

zwiększenie po stronie dochodów o kwotę 387.500 zł, w związku z podpisanym 

porozumieniem ze Starostwem Powiatowym we Włocławku na dofinansowanie przebudowy 

drogi gminnej  Skrzynki – Lubaty. Łącznie przewiduje się wzrost dochodów z kwoty 

14.274.625,29 na kwotę 15.347.627,29 zł. Natomiast wydatki zwiększyły się o 2.132.577 zł i 

po zmianie będą wynosić 17.707.202,29 zł. W zakresie zadań inwestycyjnych wprowadzono 

do budżetu nowe zadania: 

-  przebudowa chodnika w ciągu drogi gminnej Goreń Duży do granic gminy – plan 5.000 zł. 

- przebudowa drogi gminnej w miejscowości Kłótno – plan 5.000 zł. 

Dokonano ponadto zmian w planie dochodów i wydatków Zespołu Szkół i Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad 

projektem uchwały nr VI.37.2015. 
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Uchwała Nr VI.37.2015 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Baruchowo na rok 2015 została przyjęta jednogłośnie (za – 14 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 głosów) i stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.  6  Rozpatrzenie projektu uchwały nr VI.38.2015 zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia ujednoliconego tekstu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baruchowo 

na lata 2015-2025 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr 

VI.38.2015 zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia ujednoliconego tekstu Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Baruchowo na lata 2015-2025. 

Projekt uchwały omówiła Pani Mariola Kurdubska Skarbnik Gminy i wyjaśniła, że zmiana 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy wynika ze zmian w zakresie zadań planowanych 

do realizacji w okresie dłuższym niż 1 rok. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad 

projektem uchwały nr VI.38.2015. 

Uchwała Nr VI.38.2015 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia ujednoliconego tekstu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baruchowo na lata 2015-2025 została przyjęta 

jednogłośnie (za – 14 głosów, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 głosów) i stanowi załącznik nr 

3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.  7  Rozpatrzenie projektu uchwały nr VI.39.2015 w sprawie funduszu sołeckiego na 

rok budżetowy 2016.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr 

VI.39.2015 w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2016.  

Projekt uchwały omówił Wójt Gminy Pan Stanisław Sadowski. Wójt Gminy zwrócił się do 

radnych z wnioskiem o niewyodrębnianie funduszu sołeckiego. W uzasadnieniu Wójt Gminy 

przedstawił kalkulację podziału środków na poszczególne sołectwa, wg wzoru określonego w 

ustawie o funduszu sołeckim, z czego wynikało, że łączna pula środków na wszystkie 

sołectwa wyniosłaby 227.057,10 zł, a w podziale na poszczególne sołectwa mieściłaby się w 

granicach od ok. 9.200 zł do 27.000 zł. Jak zapewnił Wójt Gminy taka decyzja nie będzie ze 

szkodą dla mieszkańców gminy, ponieważ tak jak dotychczas wszelkie wnioski zgłaszanie 

przez mieszkańców, radnych i sołtysów będą realizowane w ramach możliwości bezpośrednio 

z budżetu gminy, bez niepotrzebnych formalności, tym bardziej, że niejednokrotnie wartość 
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inwestycji realizowanych w niektórych sołectwach zdecydowanie przekracza pulę środków 

przewidzianych w ramach funduszu.  

Ostatecznie radni zdecydowali o niewyodrębnianiu funduszu, aby nie rozdrabniać środków, 

tym bardziej, że z realizacją zadań w ramach funduszu i następnie rozliczeniem środków 

wiąże się szereg formalności, które spoczęłyby na radach sołeckich.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad 

projektem uchwały nr VI.39.2015. 

Uchwała Nr VI.39.2015 w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2016 została 

przyjęta jednogłośnie (za – 14 głosów, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 głosów) i stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.   8 Rozpatrzenie projektu uchwały nr VI.40.2015 w sprawie utworzenia odrębnego 

obwodu głosowania. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr 

VI.40.2015 w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania. Projekt uchwały 

przewiduje utworzenie odrębnego obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej w 

Kurowie-Parcelach dla przeprowadzenia wyborów Prezydenta RP.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad 

projektem uchwały nr VI.40.2015. 

Uchwała Nr VI.40.2015 w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania została 

przyjęta jednogłośnie (za – 14 głosów, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 głosów) i stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.  9  Rozpatrzenie projektu uchwały nr VI.41.2015 w sprawie wystąpienia do Ministra 

Administracji i Cyfryzacji z wnioskiem o zniesienie lub ustalenie nazw miejscowości na 

terenie Gminy Baruchowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr 

VI.41.2015 w sprawie wystąpienia do Ministra Administracji i Cyfryzacji z wnioskiem o 

zniesienie lub ustalenie nazw miejscowości na terenie Gminy Baruchowo. Projekt uchwały 

omówiła Pani Teresa Pawlak Sekretarz Gminy. Kontynuując procedurę zmierzającą do 

uporządkowania nazewnictwa miejscowości w gminie Baruchowo przygotowany został 

projekt uchwały o wystąpieniu z wnioskiem do Ministra Administracji i Cyfryzacji o 

zniesienie i ustalenie nazw miejscowości. Będzie to już ostatni etap, zgłoszonych zostało 31 

nazw, co do których przeprowadzone zostały konsultacje z mieszkańcami. Mieszkańcy 
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wyrazili pozytywną opinię za wprowadzeniem zmian, podobnie Starostwo Powiatowe jako 

organ właściwy w sprawach geodezji i gospodarki gruntami i Nadleśnictwo Włocławek nie 

wniosły zastrzeżeń. Ostatecznie zdecyduje Minister Administracji i Cyfryzacji. Co 

najważniejsze, zarówno dla gminy, jej mieszkańców, Powiatu i Skarbu Państwa zmiany te nie 

będą pociągały za sobą żadnych skutków finansowych.   

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad 

projektem uchwały nr VI.41.2015. 

Uchwała Nr VI.41.2015 w sprawie wystąpienia do Ministra Administracji i Cyfryzacji z 

wnioskiem o zniesienie lub ustalenie nazw miejscowości na terenie Gminy Baruchowo 

została przyjęta jednogłośnie (za – 14 głosów, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 głosów) i 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.  10  Rozpatrzenie projektu uchwały nr VI.42.2015 w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji z mieszkańcami miejscowości Kłótno o zmianę nazwy miejscowości z Kłótno 

na Kłotno. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr 

VI.42.2015 w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami miejscowości Kłótno o 

zmianę nazwy miejscowości z Kłótno na Kłotno.  

Projekt uchwały omówiła Pani Teresa Pawlak Sekretarz Gminy.  

Pani Teresa Pawlak Sekretarz Gminy wyjaśniła, że wniosek o zmianę nazwy miejscowości 

Kłótno złożył w imieniu mieszkańców Pan Włodzimierz Lenartowski. Do wniosku została 

załączona lista osób popierających. Dlatego, podobnie jak poprzednim przypadku zostaną 

przeprowadzone konsultacje z mieszkańcami, podczas których przedstawione zostaną 

przewidywane dla mieszkańców koszty, będące konsekwencją zmiany nazwy miejscowości. 

Niemniej, jak podkreślała Sekretarz Gminy, w rejestrze prowadzonym przez Ministra 

Administracji i Cyfryzacji nazwa Kłótno figuruje nieprzerwanie od 1928 r. Następnie, po 

przeprowadzeniu konsultacji radni zdecydują o skierowaniu wniosku do Ministra 

Administracji i Cyfryzacji o zmianę nazwy miejscowości Kłótno na Kłotno. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad 

projektem uchwały nr VI.42.2015. 

Uchwała Nr VI.42.2015 w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami 

miejscowości Kłótno o zmianę nazwy miejscowości z Kłótno na Kłotno została przyjęta 

jednogłośnie (za – 14 głosów, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 głosów) i stanowi załącznik nr 

7 do niniejszego protokołu. 
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Ad.  11  Rozpatrzenie projektu uchwały nr VI.43.2015 w sprawie wyrażenia woli 

przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania Dorzecza Zgłowiączki. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr 

VI.43.2015 w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Działania Dorzecza Zgłowiączki.  

Projekt uchwały omówił Wójt Gminy Pan Stanisław Sadowski. Wójt Gminy wyjaśnił, że w 

związku z tym, że zakończyło się członkostwo gminy w Fundacji Aktywni Razem, gmina 

może przystąpić do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania Dorzecza Zgłowiączki. 

Członkostwo umożliwi udział gminy w działaniach na rzecz zrównoważonego rozwoju 

obszarów wiejskich oraz ubieganie się o środki unijne na ich realizację Obecnie, w związku z 

nowym rozdaniem środków będzie możliwość ubiegania o środki na drogi lokalne. Poza tym, 

dzięki przystąpieniu do stowarzyszenia gmina będzie mogła współuczestniczyć w tworzeniu 

lokalnej strategii rozwoju. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad 

projektem uchwały nr VI.43.2015. 

Uchwała Nr VI.43.2015 w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna 

Grupa Działania Dorzecza Zgłowiączki została przyjęta jednogłośnie (za – 14 głosów, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 głosów) i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.  12  Rozpatrzenie projektu uchwały nr VI.44.2015 w sprawie wyrażenia woli 

współtworzenia Lokalnej Strategii Rozwoju na lata 2014–2020 Stowarzyszenia Lokalna 

Grupa Działania Dorzecza Zgłowiączki. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr 

VI.44.2015 w sprawie wyrażenia woli współtworzenia Lokalnej Strategii Rozwoju na lata 

2014–2020 Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania Dorzecza Zgłowiączki. 

Projekt uchwały omówił Wójt Gminy Pan Stanisław Sadowski. Wójt Gminy wyjaśnił, że w 

związku z wolą przystąpienia do stowarzyszenia, gmina będzie mogła współuczestniczyć w 

tworzeniu lokalnej strategii rozwoju stowarzyszenia. W związku z tym Wójt Gminy 

zapowiedział spotkanie z radnymi w celu ustalenia inwestycji planowanych do  realizacji na 

terenie naszej gminy, które będą mogły być ujęte w strategii.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad 

projektem uchwały nr VI.44.2015. 
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Uchwała Nr VI.44.2015 w sprawie wyrażenia woli współtworzenia Lokalnej Strategii 

Rozwoju na lata 2014–2020 Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania Dorzecza Zgłowiączki 

została przyjęta jednogłośnie (za – 14 głosów, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 głosów) i 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13 Rozpatrzenie projektu uchwały nr VI.45.2015 w sprawie skargi P. K. K. na 

kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Baruchowie. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr 

VI.45.2015 w sprawie skargi P. K. K. na kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Baruchowie. 

Projekt uchwały omówiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Małgorzata 

Gospodarowicz. Przewodnicząca Komisji wyjaśniła, że w związku z tym, że wpłynęła skarga 

na kierownika GOPS odbyło się posiedzenie Komisji, na którym obecne były zarówno 

skarżąca, jak i kierownik ośrodka. Skarżąca zarzuciła bezczynność i przewlekłość w 

załatwianiu spraw, jednak po wysłuchaniu wyjaśnień obydwu stron Komisja jednoznacznie 

stwierdziła, że oskarżenia są bezpodstawne. W związku z tym, Komisja podjęła uchwałę, w 

której uznała skargę za bezzasadną i swoje stanowisko wraz z uzasadnieniem i projektem 

uchwały Rady Gminy przekazała Przewodniczącemu Rady Gminy do rozpatrzenia na 

najbliższej sesji.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad 

projektem uchwały nr VI.45.2015. 

Uchwała Nr VI.45.2015 w sprawie skargi P. K. K. na kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Baruchowie została przyjęta jednogłośnie (za – 14 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 głosów) i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14 Rozpatrzenie projektu uchwały nr VI.46.2015 zmieniającej uchwałę w sprawie 

poboru podatków rolnego, leśnego i od nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr 

VI.46.2015 zmieniającej uchwałę w sprawie poboru podatków rolnego, leśnego i od 

nieruchomości. 

Projekt uchwały omówił Wójt Gminy Pan Stanisław Sadowski. Wójt Gminy wniósł do Rady 

Gminy o zmianę wysokości wynagrodzenia dla sołtysów z tytułu poboru podatków. Zmiana 

obejmowałaby wzrost wynagrodzenia kwartalnego z kwoty 40 zł na 100 zł oraz inkasa z 3 do 



9 

 

5 % od zainkasowanej kwoty podatku. Radni uznali, że należy docenić pracę sołtysów i 

wyrazili poparcie dla zmiany wysokości wynagrodzenia. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad 

projektem uchwały nr VI.46.2015. 

Uchwała Nr VI.46.2015 zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatków rolnego, leśnego i 

od nieruchomości została przyjęta jednogłośnie (za – 14 głosów, przeciw – 0, wstrzymało się 

– 0 głosów) i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.  15  Rozpatrzenie projektu uchwały nr VI.47.2015 w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie od Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział Terenowy w 

Bydgoszczy trzech lokali w miejscowości Zakrzewo Parcele, gmina Baruchowo 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr 

VI.47.2015 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Agencji Nieruchomości 

Rolnych Oddział Terenowy w Bydgoszczy trzech lokali w miejscowości Zakrzewo Parcele, 

gmina Baruchowo. 

Projekt uchwały omówił Zastępca Wójta Pan Krzysztof Grudziński. Zastępca Wójta wyjaśnił, 

że uchwała w tej sprawie była podjęta podczas III sesji w dniu 29 grudnia 2014 r. Jednak dla 

skutecznego zawarcia umowy Agencja Nieruchomości Rolnych zastrzegła, że przedmiotem 

nieodpłatnego przekazania mogą być lokale w ogólnym znaczeniu, bez wyszczególniania ich 

rodzajów typu lokal socjalny, stąd też nowy projekt uchwały w tej sprawie.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad 

projektem uchwały nr VI.47.2015. 

Uchwała Nr VI.47.2015 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Agencji 

Nieruchomości Rolnych Oddział Terenowy w Bydgoszczy trzech lokali w miejscowości 

Zakrzewo Parcele, gmina Baruchowo została przyjęta jednogłośnie (za – 14 głosów, przeciw 

– 0, wstrzymało się – 0 głosów) i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.    16  Składanie interpelacji. 

Radni zgłosili następujące interpelacje: 

1) radny Pan Zdzisław Ostrowski: 

- ubytki w drodze w miejscowości Trzebowo 

Wójt Gminy odpowiedział, że w najbliższym czasie będzie nawiezione na tę drogę kruszyno             

      2) radna Pani Grażyna Jędrzejczak: 



10 

 

           - ubytki w drodze w miejscowości Patrowo (w kierunku Białotarska) 

Wójt Gminy w odpowiedzi wyjaśnił, że przewidziany jest remont tej drogi – planowana jest 

zmiana nawierzchni. 

 

Ad.    17   Wolne wnioski i zapytania. 

       Radna Pani Grażyna Jędrzejczak zgłosiła wniosek o ustawienie tablicy informacyjnej w 

miejscowości Patrowo (Pan Stańczak wyraził zgodę na ustawienie tablicy na terenie jego 

nieruchomości).  

      Radny Pan Kazimierz Kilichowski również zwrócił się z prośbą o ustawienie tablicy 

informacyjnej w miejscowości Baruchówek. 

Wójt Gminy odpowiedział, że są dwie tablice, które będą mogły być zamontowane zgodnie z 

wnioskami radnych. 

      Radny Pan Rafał Pawlak zwrócił się z prośbą o zainstalowanie znaku „sierżant”  w 

miejscowości Kłótno Budy - od strony Baruchowa. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek zgłosił wniosek o nawiezienie gruzu na 

drogę do P. Jankowskiej. 

     Radna Pani Małgorzata Gospodarowicz podziękowała Panu Wójtowi za przychylenie się 

do prośby i naprawę drogi oraz wyrównanie poboczy w miejscowości Kurowo – Parcele.  

 

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między sesjami stanowi załącznik nr 13 do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad.    18  Zakończenie obrad. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek 

zakończył obrady VI sesji Rady Gminy Baruchowo wypowiadając słowa: „Zamykam obrady 

sesji Rady Gminy Baruchowo". 

 

 

            Protokolant                       Sekretarz obrad                      Przewodniczący Rady Gminy                            

                                                                                                                   Baruchowo        

   

      Joanna Gawłowska        Małgorzata Gospodarowicz                     Jarosław Komorek 

 

 


